
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

 

27 травня 2016 року                         м. Черкаси                                              № 5 

 

 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

Всього членів комісії - 12 

 

ПРИСУТНІ-8: 

голова постійної комісії–Омаргалієв К.С. 

секретар комісії–Плічко Г.І. 

члени комісії: Жмуд Ю. М., Морозюк М.О., Пошиваник М.М.,  

Рябошлик О.В., Чен В.Є., Ніжніков В.М.(пит.6.1. голосування-ІІІ;  

пит.6.2 голосування -ІІІ; пит.2. голосування-ІІ; пит.3; питання-8) 

 

ВІДСУТНІ–4: 

Вусик В. М., Гура С.В., Полозов В.О., Редько Р. В. 

 

Запрошені на засідання комісії:  

 

Гладун 

Олександр Михайлович 

- інженер ТОВ «Корпорація «Райагробуд» 

Даниленко 

Сергій Миколайович 

- заступник директора Департаменту 

регіонального розвитку облдержадміністрації; 

Денжанська 

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради; 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних 

ресурсів облдержадміністрації; 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації; 

Литвиненко 

Олександр Петрович 

- Хутірський сільський голова Черкаського 

району; 

 



Норченко 

Альберт Станіславович 

- директор ТОВ «Корпорація «Райагробуд»; 

Полтавець 

Віталій Петрович 

- начальник управління цивільного захисту 

облдержадміністрації; 

Соболевська  

Марія Федорівна 

- маркшейдер ТОВ «Корпорація «Райагробуд»; 

Тиховська 

Яніна Миколаївна 

- представник громадської організації «Серце 

друга»; 

Яременко 

Сергій Васильович 

- Берестівецький сільський голова Уманського 

району 

 

У роботі засідання взяв участь голова обласної ради Вельбівець О.І. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 
1. Про надання гірничого відводу ТОВ "Корпорація "Райагробуд" для 

розробки Черкаського-1 родовища пісків.  
Доповідає:  

Денжанська   - головний спеціаліст  юридичного відділу  

Ольга Сергіївна   виконавчого апарату обласної ради 

 

2.Про надання гірничого відводу виробничому кооперативу "Будсервіс" 

для розробки Катеринопільського-2 родовища пісків.  

Доповідає: 

Денжанська  - головний спеціаліст юридичного відділу  

Ольга Сергіївна   виконавчого апарату обласної ради 

 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.03.2016  

№4-14/VІІ "Про надання гірничого відводу ТОВ "Відродження" для розробки 

Жашківського-І родовища суглинків".  

Доповідає: 

Денжанська  - головний спеціаліст юридичного відділу  

Ольга Сергіївна   виконавчого апарату обласної ради 

 

4. Про звіт за 2015 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015–2017 роки. 

Доповідає: 

Даниленко    - заступник директора Департаменту  

Сергій Миколайович  регіонального розвитку облдержадміністрації 

 

5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2016  

№3-14/VII «Про комплексну програму функціонування та розвитку системи 

цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної готовності та 

мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо 



попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий 

період на 2016-2017 роки».  

Доповідає: 

Полтавець     - начальник  управління цивільного захисту 

Віталій Петрович   облдержадміністрації 

 

6. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015 № 2-3/VII 

«Про обласний бюджет на 2016 рік». 

Доповідає: 

Кравченко     - директор Департаменту фінансів 

Наталія Миколаївна  облдержадміністрації 

 

6.1. Про лист управління екології та природних ресурсів щодо 

фінансування проекту «Проведення робіт з поліпшення екологічного, 

технічного стану та благоустрою водойми (став Громадський) в межах 

населеного пункту Берестівець Уманського району Черкаської області». 

Доповідає:  

Звягінцева     - начальник управління екології та 

Олена Миколаївна  природних ресурсів облдержадміністрації 

 

6.2 Про лист виконавчого комітету Уманської міської ради щодо 

фінансування проекту  «Будівництво та облаштування притулку для 

утримання безпритульних тварин в м.Умань Черкаської області». 

Доповідає: 

Звягінцева     - начальник управління екології та 

Олена Миколаївна  природних ресурсів облдержадміністрації 

 

7. Про обласну програму охорони навколишнього природного 

середовища на 2016–2020 роки. 

Доповідає:      

Звягінцева    - начальник управління екології та  

Олена Миколаївна  природних ресурсів облдержадміністрації 

 

8. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області. 

Доповідає: 

Звягінцева     - начальник управління екології   та 

Олена Миколаївна  природних ресурсів облдержадміністрації 

 
Омаргалієв К.С. запропонував питання порядку денного, «Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 29.12.2015м № 2-3/VII «Про обласний бюджет 

на 2016 рік» розглянути першим. 

 

«За»-7; «Проти-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»-0 
 

 



6.СЛУХАЛИ:  
Кравченко Н. М., яка надала інформацію щодо пропонованих змін до 

рішення обласної ради від 29.12.2015 № 2-3/VII «Про обласний бюджет на 

2016 рік». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 1) 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., Омаргалієв К.С. 

 Омаргалієв К.С запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 2) 

 

«За»-7; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»-0 

 

6.1.СЛУХАЛИ:  

Звягінцеву О.М., яка поінформувала членів комісії що за результатами 

конкурсного відбору комісією з оцінки та конкурсного відбору 

природоохоронних проектів та заходів відібрано 10 проектів на загальну суму 

15281,134 тис.грн. для фінансування у 2016 році. Проект «Проведення робіт з 

поліпшення екологічного, технічного стану та благоустрою водойми (став 

Громадський) в межах населеного пункту Берестівець Уманського району 

Черкаської області» не увійшов до загального переліку. Відповідно до 

наданих комісії матеріалів загальна вартість проекту складає 999,484 тис. грн. 

Враховуючи наявну проектно-кошторисну документацію та позитивний 

експертний звіт щодо розгляду кошторисної частини проектної документації 

управління екології та природних ресурсів просить внести на розгляд 

постійної комісії питання щодо підтримки фінансування проекту за рахунок 

нерозподіленого залишку коштів, запланованих у 2016 році на 

природоохоронні заходи. 

Лист управління екології та природних ресурсів від 18.05.2016 

№ 02/2237 «Проведення робіт з поліпшення екологічного, технічного стану та 

благоустрію водойми (став Громадський) в межах населеного пункту 

Берестівець Уманського району Черкаської області» додається до протоколу 

(додаток 3) 

Рішення не прийнято: висновок додається до протоколу (додаток 4) 

І. Гоосування: «За»-6; «Проти»-0; «Утрималося»-1; «Не голосувало»–0 

ІІ.Голосування: «За»-5; «Проти-0; «Утрималося»-2; «Не голосувало»–0 

ІІІ.Голосування: «За»-2; «Проти»-0; «Утрималося»-5; «Не голосувало»–1 

 

6.2. СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву О.М., яка поінформувала про звернення виконавчого 

комітету Уманської міської ради щодо фінансування проекту «Будівництво 

та облаштування притулку для утримання безпритульних тварин в м. Умань 

Черкаської області». 

 



Лист виконавчого комітету Уманської міської ради від 23.05.2016  

№ 771/01-17.1 додається до протоколу (додаток 5) 
 

ВИСТУПИЛИ:  

Тиховська Я.М., яка повідомила про ситуацію, що склалася в м. Умань 

з великою кількістю безпритульних тварин. Також надала інформацію про 

заходи, що здійснюються громадською організацією та міською владою для 

вирішення даної проблеми. 

Чен В.Є., з пропозицією фінансування об’єкту з міського бюджету. 

Рішення не прийнято: висновок додається до протоколу (додаток 6) 

І. Голосування: «За»-0; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 

ІІ.Голосування:  «За»-1; «Проти-0; «Утрималося»-6; «Не голосувало»–0 

ІІІ.Голосування: «За»-2; «Проти»-0; «Утрималося»-6; «Не голосувало»–1 
 

1.СЛУХАЛИ: 

Соболевську М.Ф., яка звернулась з проханням підтримати клопотання щодо 

надання гірничого відводу ТОВ "Корпорація "Райагробуд" для розробки 

Черкаського-1 родовища пісків. 

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 7) 
 

ВИСТУПИЛИ:  

Омаргалієв К.С.,Чен В.Є., Морозюк М.О. 

 Омаргалієв К.С запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати та розглянути на сесії обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 8) 

 

«За»-7; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 
 

2.СЛУХАЛИ: 

Мамая В.С., звернувся з проханням підтримати питання про надання 

гірничого відводу виробничому кооперативу "Будсервіс" для розробки 

Катеринопільського-2 родовища пісків. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 9) 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Омаргалієв К.С.,Чен В.Є.; 

Морозюк М.О., який повідомив про те, що являється засновником та 

директором ВК «Будсервіс», і тому не братиме участь у голосуванні з даного 

питання. 

Омаргалієв К.С запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати та розглянути на сесії обласної ради. 

Рішення не прийнято: висновок додається до протоколу (додаток 10) 

 

І. Голосування: «За»-4; «Проти»-0; «Утрималося»-1; «Не голосувало»–2 

ІІ. Голосування: «За»-6; «Проти-0; «Утрималося»-1; «Не голосувало»–1 



3.СЛУХАЛИ: 

Денжанську О.С., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

«Про надання гірничого відводу ТОВ «Відродження» для розробки  

Жашківського-1 родовища суглинків». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 11) 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Чен В.Є., Омаргалієв К.С., запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати та розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 12) 

 

«ЗА»-8; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 
 

4.СЛУХАЛИ: 

Даниленка С.М., який поінформував про результати проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області у 2015 році. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 13). 
 

ВИСТУПИВ: 

 Омаргалієв К.С., запропонував підтримати проект рішення підтримати і 

внести на розгляд сесії. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 14). 
 

«ЗА»-7; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 
 

5.СЛУХАЛИ: 

Полтавця В. П., який поінформував щодо внесення змін до рішення 

обласної ради від 19.02.2016 №3-14/VII «Про комплексну програму 

функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, 

забезпечення мобілізаційної готовності та мобілізації, створення 

регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження і 

ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2016-

2017 роки». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 15). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І., Чен В.Є., Омаргалієв К.С запропонував підтримати 

проект рішення підтримати і внести на розгляд сесії. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 16). 

 

«За»-7; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 

 

 

 



7.СЛУХАЛИ 

Звягінцеву О.М., яка поінформувала про рішення обласної ради «Про 

обласну програму охорони навколишнього природного середовища на 2016-

2020 роки» з додатковими змінами до проекту.  

Текст проекту рішення та зміни додаються до протоколу  

(додатки 17-18) 

ВИСТУПИВ:  

Вельбівець О.І., Омаргалієв К.С запропонував підтримати проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 19) 

 

«За»-8; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 

 

8.СЛУХАЛИ: 

 Звягінцеву О.М., яка поінформувала членів комісії про необхідність 

приведення у відповідність  меж територій та об’єктів природно-заповідного 

фонду області. 

 Текст проекту рішення  та зміни додаються до протоколу  

(додаток 20) 

 

ВИСТУПИВ:  

Омаргалієв К.С., запропонував підтримати проект рішення і внести на 

розгляд сесії. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 21) 

 

«За»-8; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало» – 0 

 

 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      К.С.Омаргалієв 

 

Секретар постійної комісії      Плічко Г.І. 


